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8:40-
9:25 

Jan Palacký 

Jak mluvit s lidmi z celého 
světa a přitom sedět doma a 

být flexibilní 

Ondřej Chamilla 

Odborné recenze automobilů 
a projížďka českými médii  

Ondřej Vybíhal 

České právo cizími 
jazyky 

 

Kateřina Vozáková 

Mezi námi zvířaty aneb 
moje cesta na 

brněnskou veterinu 

 

Marek Pelc 

V kódu a za ním: 
Prozkoumání IT prostředí 

a mé cesty v něm  

9:35-
10:20 

Svatopluk Místecký  

Bezpilotní systémy, největší 
povrchový důl Evropy a Škoda 

auto technický vývoj 

Bára Vránová 

Z České televize přes 
ambasádu ve Vídni do 

zahraniční redakce Českého 
rozhlasu  

Libor Nenutil 

Z GFPVM do TV –
zákulisí tlumočnické 

práce 
 

Kateřina Hurtová 

Od buňky k životu 

 

10:40-
11:25 

Markéta Camfrlová 

Přes biochemii a nutriční 
terapii k mikročipům 

Barbora Balášová 

Marketing, hudba, rádio 
a label 

 

Martin Kománek 

Cesta do armády a 
cesta armádou 

Anna Tvrdá 

Lék, nebo droga? 
 

 



Jan Palacký: O tom, jak mluvit s lidmi z celého světa a přitom sedět doma a být 
flexibilní. 

Nikdy bych netušil, že mě život a angličtina zavede přes gympl, jazykovku a filologii až k 
mezinárodnímu korporátu s vice než 30 tis. zaměstnanci z celého světa. Aneb angličtina 
je základ, ale je třeba i něco víc. 

 

Ondřej Chamilla: Odborné recenze automobilů a projížďka českými médii 

Představím vám svou kariéru, ve které se protínají automobily se světem velkých médií. 
Podělím se o zkušenosti s moderování pořadů (aktuálně na České televizi, v minulosti 
Seznam TV, Seznam.cz, Czech News Center), tvorbou obsahu pro magazín Faster, 
youtube a podcasty (Autokult), odborným testováním a recenzováním automobilů, 
výukou kurzů okruhového ježdění a bezpečné jízdy. Budeme se bavit o tom, jak se to vše 
dá skloubit s provozováním vlastní firmy na prodej automobilů. 

 

Ondřej Vybíhal: České právo cizími jazyky 

Povídání o výpravě od gymnázia k právnické profesi, jak jsem se stal advokátem 
převážně pro cizince, a proč při své práci mluvím nejčastěji anglicky a francouzsky. 
Podělím se s vámi srozumitelně o tom, co vlastně advokát v práci může dělat a o některé 
situace, kdy mezinárodní právo může ovlivňovat vaše životy. 

 

Kateřina Vozáková: Mezi námi zvířaty aneb moje cesta na brněnskou veterinu 

Myslíte si, že medicína je obor přesně pro Vás, ale léčit jenom jeden živočišný druh je 
příliš velká nuda? Pokud ano, tak je tato beseda přesně pro Vás. Dozvíte se nejen o všech 
radostech a strastech, které číhají na studenta veterinární medicíny, ale také o tom, proč 
stojí za to se věnovat právě tomuto oboru. 

 

Marek Pelc: V kódu a za ním. Prozkoumání IT prostředí a mé cesty v něm 
 
Připojte se ke mně na cestě světem informačních technologií! 
Během této přednášky budeme společně prozkoumávat svět programování, 
softwarového vývoje a s nimi mou cestu od školních lavic, ve kterých teď sedáváte vy, až 
po práci na největších IT projektech v ČR. 
Přiblížím vám své zkušenosti nejen s klávesnicí a monitorem, ale i s lidmi a příležitostmi, 
které mi otevřel svět kódu. 

 



Svatopluk Místecký: Bezpilotní systémy, největší povrchový důl Evropy a Škoda auto 
technický vývoj. 

Že výše zmíněné spolu zdánlivě nesouvisí? Pokud máte chuť, lze hledat souvislosti i tam 
kde být na první pohled nemusí. V případě, že Vás to navíc baví a je to "cool" co víc si 
přát? Dreamjob, nebo ne? Přijďte se podívat na fotky a poslechnout si  jak lze aplikovat 
nabyté znalosti ze školy.  

 

Bára Vránová: Z České televize přes ambasádu ve Vídni do zahraniční redakce 
Českého rozhlasu.  

Setkala jsem se s předsedkyní Evropské komise Ursulou von der Leyen, ředitelkou 
švýcarského vědeckého centra CERN Fabiolou Gionatti nebo natáčela v největším 
průvodu Krampusů v Evropě. Mou práci si může denně poslechnout více než 300 tisíc 
lidí, často to ale znamená vstávat ve 4 hodiny ráno a vracet se domů i o půlnoci. Přesto 
bych neměnila. Proč? Jak jsem se k práci redaktorky dostala? Nebo vás zajímá, co 
obecně jako média veřejné služby děláme? I o tom si spolu můžeme popovídat. 

 

Libor Nenutil: Z GFPVM do TV 

Kariéra konferenčního tlumočníka v médiích a zákulisí tlumočnické práce (či televizního 
studia) 

 

Kateřina Hurtová: Od buňky k životu 

Proč jsem si vybrala embryologii místo medicíny a rozhodla bych se dnes jinak? 
Fascinuje mě být u zrodu života a chápat, jak se z jediné buňky vyvine nový člověk. 
V přednášce se podělím o to, co všechno obnáší příprava a studium na lékařské fakultě 
a jak jsem na své cestě přišla k rozhodnutí stát se embryologem. 

 

Markéta Camfrlová: Přes biochemii a nutriční terapii k mikročipům 

V rámci svého příspěvku Vám povím, jak jsem po dokončení gymnázia nastoupila na 
bakalářské a poté navazující magisterské studium biochemie a k tomu kombinovaným 
studiem přidala bakalářský obor nutriční terapie. I když mě fascinovala věda o životě a 
zdraví, právě studium biochemie mě vybavilo dovednostmi, jako jsou statistika a 
matematika, které nyní využívám v úplně jiném oboru. Pracuji na oddělení kvality výroby 
ve firmě zaměřené na výrobu čipů – spojení, které bych si na začátku své cesty 
nedokázala ani představit. Přijďte si poslechnout, jak vzdělání může otevřít možnosti, a 
zjistit, že každá cesta má smysl! 



Barbora Balášová: Marketing, hudba, rádio a label 

Představím vám svou cestu od gymplu přes studium marketingu až po mou aktuální 
pozici ve Fajn rádiu. Zároveň nabídnu příběh své hudební cesty od koncertů ve Valmezu 
až po mé aktuální působení v pražském labelu a cestu castingu do Eurovize 2025. Je to 
cesta plná failů, ale i skvělých zkušeností. 

 

Martin Kománek: Cesta do armády a cesta armádou 

Rád bych se s Vámi podělil o moji cestu do armády, cestu armádou a jaké to je, když 
Vám blízcí a nadřízení nevěří, že na to máte a že občas není špatné si věřit a jít si za svým 
cílem. 

 

Anna Tvrdá: Lék nebo droga? 

Jak vypadá studium na vysoké škole zabývající se pouze chemií? Jak skloubit studium, 
čas trávený v laboratoři a zábavu a kamarády? Čím se zabývá studium léčiv a co odlišuje 
ušlechtilý lék a pochybnou drogu? Vyprávění o karambolech i radostech života mezi 
baňkami, zkouškami a zážitky. 


